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  Protokół nr 37/2013 
z odbytej w dniu 15 marca 2013 roku o godz. 1400 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie  
SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 radnych w obradach udział 
wzięło 14 radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 
3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Ad. I pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn otworzyła 
XXXVII Sesję Rady Miejskiej w Cieszanowie. Następnie powitała radnych oraz 
zaproszonych gości.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach uczestniczy  
14 radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał.  
 
Ad. I pkt. 2. 
 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny zgłosił wniosek o 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały:  

• w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Cieszanów zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy z przeznaczeniem na 
projekt pn. „Czas na aktywność w gminie Cieszanów”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn poddała wniosek 
pod głosowanie i stwierdziła, iż wniosek Burmistrza został przyjęty przez Radę i projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 
zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy z przeznaczeniem na projekt pn. „Czas na 
aktywność w gminie Cieszanów” został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: „za” 14 
radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 radnych. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 
zapoznała zebranych z porządkiem : 
 

I.  Sprawy organizacyjne: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II.  Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 
Rady Miejskiej.  

III.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie.  

IV.  Informacja o stanie bezpieczeństwa za 2012 rok. 
• ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych, 
• porządku i bezpieczeństwa publicznego, 
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• stanu sanitarnego na terenie miasta i gminy. 
V. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

1) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów, 
2) sprawie uchwalenia programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami, 
3) w sprawie uczestnictwa w Podkarpackim Programie Odnowy Wsi na lata 2011-2016, 
4) w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy 

na 2014 rok, 
5) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Podkarpackiego na 

realizację zadania publicznego pn. „remont chodnika dla pieszych przy drodze 
wojewódzkiej nr 863 w Cieszanowie” w 2013 roku, 

6) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Cieszanów na lata 2013-2020, 
7) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2013 rok, 
8) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Cieszanów zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy z przeznaczeniem na 
projekt pn. „Czas na aktywność w gminie Cieszanów”. 

VI.  Interpelacje i zapytania radnych. 
VII.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

VIII.  Wolne wnioski i informacje. 
IX.  Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 
Następnie Przewodniczący poddała porządek obrad ze zmianą pod głosowanie w 

wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 14 radnych, „wstrzymał się” 
0 radny, „przeciw” 0 radny 

 
Ad. I pkt. 3. 
 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała radnych, iż protokół XXXVI 
Sesji był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz zostały przesłane e-mailem do radnych.  
Kolejno zapytała czy ktoś wnosi uwagi do protokołu.   

Wobec braku uwag Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż 
protokół XXXVI Sesji został przyjęty, głosami „za” 12 radnych, „wstrzymał się” 2 radny, 
„przeciw” 0 radny, radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu 
elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 4 do głosowania.  

 
 
Ad. II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 
Rady Miejskiej. 

 
Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała, zebranych o działaniach 

podejmowanych między sesjami – informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie. 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Ad. IV. Informacja o stanie bezpieczeństwa za 2012 rok. 
  

• ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych, 
• porządku i bezpieczeństwa publicznego, 
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• stanu sanitarnego na terenie miasta i gminy. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie poinformowała, że informację o stanie 
bezpieczeństwa za 2012 rok złożyli: 

- Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Lubaczowie mł. bryg. mgr 
Ireneusz Trojnar, 

- Prezes Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego Związku OSP RP  w Cieszanowie mgr 
Edward Pokrywka, 

- Komendant Powiatowy Policji w Lubaczowie mł. insp. mgr Janusz Mołoń, 
- Komendant Placówki Straży Granicznej w Lubaczowie kpt. SG mgr Aleksander 

Kopek, 
- Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Lubaczowie mgr inż. Stanisław 

Różycki, 
- Powiatowy Lekarz Weterynarii w Lubaczowie lek. wet. Jerzy Mazurkiewicz, 
- Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Lubaczowie mgr Grażyna Tabaczek. 

Informacje stanowią załącznik nr 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13 do protokołu.  
 

Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który zapytał czy szefowie jednostek, którzy 
złożyli sprawozdania zostali zaproszeni na dzisiejszą Sesję Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

Pani Stanisława Chomyszyn odnosząc się do pytania powiedziała, iż nie zapraszała na 
dzisiejszą Sesję szefów jednostek, którzy złożyli sprawozdania, a pytania, jeżeli takie się 
pojawią zostaną przesłane listownie do zainteresowanych.     

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 
oraz Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny złożyli podziękowania: 

• dh Edwardowi Pokrywce Prezesowi Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego Związku 
OSP RP w Cieszanowie 

za bardzo dobrą współpracę i pomoc w realizacji zadań związanych z bezpieczeństwem i 
porządkiem publicznym w gminie Cieszanów w 2012 roku. 
 
Ad. V. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska: 
 
 Projekt uchwały: 
 

1) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 
Cieszanów, - załącznik nr 14 do protokołu – uchwała nr XXXVII/16/2013.  

 
Pani Stanisława Chomyszyn Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytała 

zebranym korespondencję w sprawie przedmiotu skargi radnego Edwarda Dziaduły na 
działalność Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów (tj. wniosek o udostępnienie informacji 
publicznej, odpowiedź Burmistrza na wniosek, skargę radnego Edwarda Dziaduły, pismo 
Burmistrza w sprawie złożenia wyjaśnień do przedmiotu skargi) – dokumentacja stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu.  

 
Kolejno Przewodniczący Rady poinformowała zebranych, że jeżeli Rada nie ma  

w Statucie określonej procedury rozpatrywania skargi, może przyjąć procedurę zwyczajowo 
przyjętą, czyli może przekazać do rozpatrzenia określonej Komisji bądź wprowadzić jako 
jeden z punktów porządku obrad sesji.  

Radny Pan Edward Dziaduła zabierając głos w dyskusji przedstawił swoje stanowisko w 
sprawie przedmiotu rozpatrywanej skargi. Radny uważa, iż Burmistrz powinien udzielić 
informacji, o którą prosił, gdyż w przypadku wydatkowania środków publicznych wszystkie 
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dane są informacją publiczną, co potwierdza orzecznictwo sądowe. Zaznaczył również, iż 
Komisja Rewizyjna po 10 minutach bez analizowania przepisów prawa oraz dokumentów 
przegłosowała, że skarga jest bezzasadna. Ponadto radny powiedział, że jeżeli skarga zostanie 
uznana za bezzasadną skieruje sprawę do sądu.   

Kolejno w dyskusji głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy 
Cieszanów, który powiedział, że informacja nie została udzielona, gdyż wykonawcy 
zastrzegli udostępnianie danych. 

W dyskusji zabrał głos radny Wojciech Broź, który także uważa, że jeżeli wydatkowane 
są środki publiczne, to wszystkie dane są informacją publiczną i należy je udostępnić. 
Podkreślił również, iż odmowa udostępnienia informacji publicznej powinna być w formie 
decyzji.  

Radny Pan Jacek Zając odnosząc się do tematu powiedział, że w jego ocenie 
argumentacja prawna nie jest trafna, gdyż według niego faktura nie określa danych 
technicznych i jest jawna. 

Głos zabrał członek Komisji Rewizyjnej Ryszard Wilusz, który powiedział, iż radni 
otrzymali rozliczenie kosztów ogrzewania zrębkami za ubiegły rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marian Ciepły odnosząc się do wypowiedzi 
radnego Edwarda Dziaduły powiedział, że przed posiedzeniem Komisji analizował 
dokumenty oraz przepisy prawne dotyczące przedmiotu skargi.  

Kolejno Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn odczytała w całości opinię 
Komisji Rewizyjnej, która uznała skargę jako bezzasadną oraz odczytała projekt uchwały nr1. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 
głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 11 radnych, „przeciw” – 2 
radny, „wstrzymał się” – 1 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 16 do głosowania.  
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 
uchwały: 
 

2) w sprawie uchwalenia programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami - załącznik nr 
17 do protokołu – uchwała nr XXXVII/17/2013. 

 
Głos zabrał Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż zmiany ustawy  

o ochronie zwierząt oraz ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach wchodzące  
w życie z dniem 1 stycznia 2012  nakładają na Radę obowiązek corocznego uchwalania 
programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami. Mowca zaznaczył, iż została podpisana 
umowa ze schroniskiem dla zwierząt bezdomnych w Zamościu oraz umowa z lecznicą dla 
zwierząt w Cieszanowie - Konrad Mazurek na opiekę weterynaryjną w przypadkach zdarzeń 
drogowych z udziałem zwierząt, gdyż bez tych umów uchwała nie mogłaby wejść w życie. 

 
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 
radny, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 18 do głosowania.  

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 
oraz Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny złożyli podziękowania: 

• asp. Lesławowi Ciechanowskiemu Kierownikowi Posterunku Policji w Cieszanowie, 
• mł. insp. mgr Januszowi Mołoń Komendantowi Powiatowemu Policji w Lubaczowie 
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• dh Stanisławowi Janiszewskiemu Komendantowi Miejsko - Gminnego Związku OSP 
RP w Cieszanowie 

za bardzo dobrą współpracę i pomoc w realizacji zadań związanych z bezpieczeństwem i 
porządkiem publicznym w gminie Cieszanów w 2012 roku. 
 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn ogłosiła 10 minut przerwy. O godz. 1555 
wznowiono obrady.   
 
W obradach udział bierze 13 radnych, nieobecny radny Pan Stanisław Myśliwy.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

3) w sprawie uczestnictwa w Podkarpackim Programie Odnowy Wsi na lata 2011-
2016 - załącznik nr 19 do protokołu – uchwała nr XXXVII/18/2013. 

 
Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż projekt niniejszej uchwały jest 

konieczny do zgłoszenia sołectwa jako uczestnika w programie „Odnowa Wsi”. Mówca 
zaznaczył, iż w ubiegłym roku w tym programie uczestniczyło sołectwo Chotylub, a w tym 
roku jest propozycja aby to była Kowalówka – propozycja została wypracowana na 
posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 
pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 
przyjęty głosami: „za” – 13 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny. 
Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – 
wydruk głosowania stanowi załącznik nr 20 do głosowania.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

4) w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie 
Gminy na 2014 rok - załącznik nr 21 do protokołu – uchwała nr XXXVII/19/2013. 

 
Głos zabrał Burmistrz, który powiedział, iż Rada rozstrzyga o wyodrębnieniu w budżecie 
gminy środków stanowiących fundusz sołecki, do dnia 31 marca roku poprzedzającego rok 
budżetowy, podejmując uchwałę, w której wyraża zgodę albo nie wyraża zgody na 
wyodrębnienie funduszu w roku budżetowym.  

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 
pozytywną opinię. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 
głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 radnych, „przeciw” – 0 
radny, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 22 do głosowania. 
 
Na sali obrad obecnych 14 radnych, radny Stanisław Myśliwy powrócił na obrady.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 
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5) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Podkarpackiego na 
realizację zadania publicznego pn. „remont chodnika dla pieszych przy drodze 
wojewódzkiej nr 863 w Cieszanowie” w 2013 roku - załącznik nr 23 do protokołu – 
uchwała nr XXXVII/20/2013. 

 
Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż pomoc finansowa w wielkości 

50 % kosztów remontu chodników przy drodze wojewódzkiej gwarantuje realizację zadania 
przez Podkarpacki Zarząd Dróg Wojewódzkich w 2013 roku tj. remont chodnika przy ulicy 
Warszawskiej w Cieszanowie. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 
radny, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 24 do głosowania. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

6) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Cieszanów na lata 2013-2020 - 
załącznik nr 25 do protokołu – uchwała nr XXXVII/21/2013. 

 
Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż zmiany w WPF są wynikiem 

odstąpienia od realizacji przedsięwzięcia pn. Roztoczański Program Rozwoju Turystyki w 
Gminie Cieszanów – etap I” – ścieżki rowerowe, stąd zmniejszenie planu dochodów i 
wydatków ogółem. Mówca zaznaczył, iż protest Gminy Cieszanów dotyczący oceny wniosku 
został odrzucony przez Zarząd Województwa i obecnie przygotowywane są dokumenty do 
odwołania w Sądzie Administracyjnym. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 
radny, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 26 do głosowania. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

7) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2013 rok 
- załącznik nr 27 do protokołu – uchwała nr XXXVII/22/2013. 

 
Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów Pani Anna Stanowska poinformowała zebranych o 

autopoprawce do projektu uchwały tj. zmianę zapisu § 2 ust. 1 lit. g) dotacji celowej dla 
Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie na opracowanie dokumentacji na modernizację 
pomieszczeń w WDK w Starym Lublińcu  8 364 zł ( błędnie wpisano Nowy Lubliniec) oraz 
zmianę zapisu § 2 ust. 1 lit. j) zakup samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP 
Kowalówka – Żuków 50 000 zł (błędnie wpisano Niemstów). Pani Skarbnik poinformowała 
także o zmianie nazewnictwa działów w załączniku nr 1 i 2 do niniejszego projektu uchwały. 

Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który zapytał o zakres robót remontu „drogi 
pańskiej” na Folwarkach. 

Odpowiadając Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny powiedział, iż droga jest utwardzona  
i zostanie nałożony kamień i masa. 
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Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod głosowanie i 
stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radny, 
„wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 28 do głosowania. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Cieszanów zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy z przeznaczeniem na 
projekt pn. „Czas na aktywność w gminie Cieszanów” - załącznik nr 29 do protokołu 
– uchwała nr XXXVII/23/2013. 

 
Głos zabrał Burmistrz, który powiedział, iż konieczne jest podjęcie nowej uchwały, gdyż 

uchwała podjęta na poprzedniej Sesji zawierała błąd, a mianowicie zostały zawarte środki na 
rok 2013, które nie są zobowiązaniami, tylko znajdują się one w budżecie na 2013 rok.   

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod głosowanie i 
stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radny, 
„wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 30 do głosowania. 
 
Ad. VIII.  Interpelacje i zapytania radnych . 
  

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w dniu 
dzisiejszym nie wpłynęła żadna interpelacja.  

Głos zabrał radny Pan Ryszard Wilusz, który zapytał o perspektywy remontu drogi na 
Armii Krajowej oraz o możliwość zamontowania progów zwalniających na drodze na osiedlu 
Armii Krajowej.  

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż Powiat Lubaczowski złożył 
wniosek na usuwanie skutków powodziowych na drogach i jako pierwsza w rankingu 
znalazła się droga - Piła do Rudy Różanieckiej. Zaznaczył, iż Starosta Lubaczowski wystąpił 
do gminy Cieszanów o dofinansowanie tej drogi, co jest niezrozumiałe, gdyż droga ta w 
większości leży na terenie gminy Narol. Ponadto podkreślił, i ż droga na Armii Krajowej 
został zgłoszona jako droga uszkodzona po powodzi. Kontynuując mówca powiedział, iż 
dzisiaj nie może nic powiedzieć na temat remontu drogi na Armii Krajowej, ale na pewno 
gmina Cieszanów nie przejmie drogi powiatowej na Armii Krajowej, tak jak przejęta została 
droga na Nowym Siole, gdyż dzisiaj z drogą na Nowym Siole jest problem i Starosta 
Lubaczowski wypowiedział umowę przejęcia drogi. Odnośnie progów zwalniających mówca 
powiedział, iż jest to duży wydatek. Pan Burmistrz poinformował także o konieczności 
wykupu terenu pod drogę koło księgarni, gdyż obecnie jest ona własnością prywatną. 

Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który powiedział, iż ponad rok temu grupa 
mieszkańców Armii Krajowej wystąpiła do Starosty Lubaczowskiego o ujęcie w planie 
remont i budowę tej drogi, jednak nie ma do tej pory żadnej odpowiedzi. Kolejno zapytał, czy 
może się powoływać na to, że gmina Cieszanów, przekaże do powiatu grunt, którego jest 
właścicielem, jeżeli Powiat Lubaczowski zechce modernizować drogę na Armii Krajowej.   

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, iż gmina Cieszanów odda grunt, którego jest 
właścicielem do powiatu, bo jest to dziwna sytuacja, gdyż jest to droga powiatowa, a grunt 
jest gminy Cieszanów. 
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Kolejno radny Edward Dziaduła zwrócił uwagę na brak zapisu dyskusji w protokole 
Sesji z dnia 20 lutego br. przy podjeciu uchwały o przystąpieniu Gminy Cieszanów do 
realizacji projektu systemowego „Czas na aktywność  w gminie Cieszanów” w ramach 
Poddziałania 7.1.1. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Kolejno mówca zwracając się do 
Prezesa Zakładu Usług Komunalnych w Cieszanowie Pana Wiesława Ciepłego zapytał o 
sytuację dotyczącą sporu sądowego pomiędzy ZUK Cieszanów a ZUK Załuże, ile ZUK 
Cieszanów zapłacił do tej pory do ZUK Załuże oraz o jaką kwotę jest spór. 

Odnosząc się do pytania Pan Wiesław Ciepły powiedział, iż w jednej sprawie 
kancelaria prawna reprezentująca ZUK Cieszanów nie odebrała zawiadomienia na rozprawę  
i Sąd w Rzeszowie podtrzymał wyrok w tej sprawie na korzyść ZUK Załuże, a inne sprawy 
sądowe są w toku.  

Uzupełniając wypowiedź Pana Wiesława Ciepłego Burmistrz powiedział, iż odnośnie 
sprawy przegranej wina leży po stronie kancelarii prawnej z Lublina i nasuwa się pytanie kto 
zapłaci za rozprawę, czy kancelaria zapłaci w drodze pozwu czy ze swojego ubezpieczenia. 
Odnośnie wyliczeń Burmistrz powiedział, iż na posiedzeniach Komisji będzie omawiana 
informacja o kwotach jakie ZUK Cieszanów przepłacił w stosunku do ZUK Załuże, czyli ile 
zapłacił do Spółki w Lubaczowie, a ile zebrał od mieszkańców Dachnowa. 

Następnie radny Pan Edward Dziaduła powiedział, iż posiada wyrok Sądu 
Okręgowego w Rzeszowie i nie doczytał się w uzasadnieniu, iż przegrana jest winą kancelarii 
prawnej, natomiast napisane jest, że Sąd nie uznaje apelacji powoda, ani pozwanego. Mówca 
poprosił o potwierdzenie, czy jest prawdą, iż ZUK Cieszanów zapłacił do ZUK Załuże za 
ścieki 48 684 zł – w tym koszty zastępstwa procesowego, a przedmiotem całego sporu łącznie 
jest kwota ok. 145 tys. zł. Mówca zapytał, z czego ZUK Cieszanów zapłaci taką kwotę, w 
przypadku przegranych rozpraw. 

Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż proces z ZUK Załuże toczy się już od 2008 
roku, a kwota o jaką wniósł sprawy ZUK Załuże ma tendencję malejącą, gdyż w przeciągu 
tych lat zmieniali stawki zmniejszając je. 

Głos zabrał sołtys wsi Kowalówka, który podziękował za wytypowanie sołectwa 
Kowalówka do Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi. 

 
Ad. IX. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
 
 Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn przeszła do kolejnego punktu. 
 
Ad. X. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała radnych oraz sołtysów 
o terminie oraz o sprawach organizacyjnych wyjazdu do Warszawy. Pani Stanisława 
Chomyszyn przypomniała radnym o obowiązku składaniu oświadczeń majątkowych za rok 
ubiegły do dnia 30 kwietnia. 

Kolejno radny Wojciech Broź ponowił wniosek o zaproszenie na Sesję Rady Miejskiej  
w Cieszanowie Starosty Lubaczowskiego oraz Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  
i wpisanie do porządku obrad punktu dotyczącego remontu i modernizacji dróg powiatowych. 
Radny zapytał do kogo należy inicjatywa współfinansowania remontu drogi. Radny zgłosił 
konieczność remontu chodnika przy ulicy Skorupki. 

Głos zabrał Burmistrz, który powiedział, iż gmina Cieszanów ma trzech przedstawicieli w 
Radzie Powiatu Lubaczowskiego, z czego dwoje uczestniczy w posiedzeniach Zarządu 
Powiatu i to oni powinni inicjować działania. Mówca zaznaczył, iż w ubiegłej kadencji Rady 
Powiatu, kiedy radnym był Andrzej Szymanowski Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 
współpraca była bardzo dobra i za sprawą Andrzeja Szymanowskiego została 
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wyremontowana droga do Niemstowa, a obecnie współpraca z radnymi powiatowymi tak nie 
wygląda. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn zabierając głos w temacie 
powiedziała, iż w ubiegłym roku po zebraniach wiejskich budżetowych wszystkie zgłaszane 
sprawy dotyczące remontu dróg i chodników powiatowych zostały przekazane radnemu 
powiatowemu, który miał tą sprawę pilotować. 

Radny Edward Dziaduła zabierając głos powiedział, iż nie zawsze powiat występuje  
z inicjatywą o budowę drogi. Mówca przypomniał o modernizacji drogi i budowie chodnika 
na ulicy Mickiewicza, gdzie to gmina wystąpiła z inicjatywa przy współfinansowaniu 2:1. 

 
Ad. XI. Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani 
Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 1705. 
 
Protokołowała: Barbara Szymanowska 


